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Orienteringssaker 

    

 

 

Sted, 09.11.2022 

 

 

 

møteleder 

 

 

 

 

14/22 Godkjenning av møteprotokoll og saksliste LMU 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Læringsmiljøutvalget 09.11.2022 14/22 

 

 

 

 

 

Vedtak  

Møteprotokoll 28.09.22 og innkalling (09.11.22) er godkjent. 

 

 

[Lagre] [Lagre endelig vedtak]  
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Forslag til vedtak: 
 

Møtebehandling 

Prosjektgruppe for universell utforming (UU) ved HVL var blitt invitert til å presentere sitt 

arbeid og sine funn så langt i arbeidet med UU. 

Det var prosjektleder Maia Vatlestad og kollega Ann Kristin Gjøsæter Sortland som deltok i 

møtet. 

 

Bakgrunn: 

Med bakgrunn i nye forskrifter ble det ved HVL laget en rapport om UU til ledelsen. 

Hovedfunn i rapporten var at det manglet ekspertkompetanse, særskilt innen UX design 

(brukergrensesnitt, at det var behov for kompetansebygging innen organisasjonen og at en må 

se arbeidet inn i et bredere digitaliseringsprosjekt med utgangspunkt i digital basis 

kompetanse hos fagstab. 

 

Med bakgrunn i rapporten ble det høsten 2022 opprettet en prosjekt/arbeidsgruppe med fire 

ansatte. Gruppen ble plassert i seksjon for pedagogikk og læringsverktøy. 

 

Så langt har gruppen fokusert på: 

- Kompetanseheving hos fagstab og ledere 

- Utarbeidet en nettside med UU regler, og guider til ofte brukte program. 

- Opprettet en dedikert kommunikasjonskanal (e-post) 

- Startet arbeidet med en tilgjenglighetserklæring 

 

Utfordringer i arbeidet med UU: 

- Tilpasning til UU er ikke revolusjonerende, men krever noen nye vaner og kanskje 

noe endret kultur i organisasjonen. 

- Å bli prioritert på ledernivå 

- Akademisk frihet versus UU 

- Teksting av video, vanskelig for tekniske verktøy er ennå ikke gode nok. 

 

 

Det ble en spørsmålsrunde etter presentasjonen. 

 

Hvilke verktøy bruker HVL til hjelp i UU arbeidet? 

- HVL bruker Antology Ally som er en plugg til Canvas. Programmet gir direkte tips til 

foreleser og virker disiplinerende. 

 

Hvilket utgangspunkt hadde arbeidsgruppen? 

- Strategien var på plass før arbeidsgruppen. 

- Merkbare kulturelle forskjeller mellom ulike campus på HVL 

- Prosjektet er fremdeles i en testfase 
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Har gruppen brukt Universell? 

- Ja, til avklaring av lovkrav  

- Fint å ha en nasjonalgruppe som en kan ta kontakt med, men har ikke brukt de så mye 

ennå. 

 

Største bøygen/problem? 

- Forståelse av problematikk. Ingen synes det er en dårlig ide, men «det er ingen som er 

blinde eller døve i min klasse, så hvorfor må jeg..» 

- Tydeliggjøre forskjellen mellom tilrettelegging og universell utforming. 

- Hvor skal en starte med arbeidet. 

  

Gode råd? 

- Test på brukere 

- Få med lederne 

- Få ut informasjon 

 

 

 

Vedtak  

 

LMU tar presentasjonen fra HVL til orientering og inspirasjon 

 

 

[Lagre] [Lagre endelig vedtak]  

 

  



 

 5  

 

16/22 Orientering om campusutvikling og NHH Hub 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Læringsmiljøutvalget 09.11.2022 16/22 

 

 
 

 

Møtebehandling 

Eiendomssjef Eivind Drange orienterer og gir en status oppdatering.  

 

Campusutvikling:  

Ferdig med kunnskapsgrunnlaget, men ønsker i forbindelse med en mulighetsstudie å samle 

en gruppe på 5-6 studenter for å intervjue om undervisningslokaler og arbeidslokaler for 

studenter.  

 

Bontlabo:  

Så langt er lokalene godt brukt og er populære, men ikke overbefolket. For tiden mye brukt til 

eksamenslesing. 

 

2.et. bibliotek: 

Godt mottatt av studentene. 

Er åpent for lesing og gruppearbeid for studenter i eksamensperioden. Før eksamen var det 

noen tilfeller av at studenter ble sittende selv om det startet undervisning i lokalene. 

 

Personalkantine: 

Utenfor lunsj perioden er den i bruk som arbeidsrom. Tidligere personalkantinen skal 

møbleres på nytt. 

 

I 2023 skal 1 et. på biblioteket pusses opp, arbeidet skal skje om sommeren. 

Møbler i fellesarealer på campus er mye brukt, det skal komme flere møbler i fellesområder. 

 

Strategien om tilbake til campus ser ut som den har fungert godt, campus har vært fullt opp 

med studenter fra oktober og frem til dags dato. 

 

 

 

Vedtak  

LMU tar orienteringen til følge 

 

[Lagre] [Lagre endelig vedtak]  
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Møtebehandling 

Ingrid Heimark presenterer UiB sitt nye tiltak for gratis bind og tamponger. Tiltaket har blitt 

møtt med positiv omtale. LMU ser behovet for å se mer på kostnader før en vurderer å innføre 

et lignende tiltak på NHH. 

 

 

 

 

Vedtak  

LMU sekretær tar kontakt med UiB for mer detaljer rundt ordningen. 

 

[Lagre] [Lagre endelig vedtak]  
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Møtebehandling 

 

Det er blitt samlet inn data på hvor mange studenter som var på opptak til ulike grupper i 

NHHS under rekrutteringsuken. Nøkkeltall og resultater fra rekrutteringsuken ble presentert 

av Ingrid Heimark.  

Overordnet viser dataene at de fleste får plass i en gruppe, men at noen få får mange avslag. 

Eksterne masterstudenter søker og får opptak på linje med de som går over fra bachelor. 

Det må bygges under arbeidet med å ha flest mulig åpne grupper. 

Tidlig informasjon om studentgrupper er viktig, viktig å informere om at alle ikke kan få plass 

i alle grupper.  

 

LMU er positive til kartleggingen og oppfordrer kommende kjernestyre til å ta saken videre. 

 

 

Vedtak  

LMU tar presentasjonen til orientering. 

 

 

[Lagre] [Lagre endelig vedtak]  
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Møtebehandling 

 

- Det ble opplyst at handlingsplanen skal opp i neste LMU møte 

 

- Programleder i bachelor spurte om studentforeningen har direkte tiltak for studenter 

som føler seg utenfor/ensomme. 

Studentforeningen har ingen direkte tiltak utover det brede tilbudet som er tilgjengelig 

for alle, studenten bes ta kontakt med studieveileder og eller Sammen sitt tilbud. 

 

 

 

[Lagre] [Lagre endelig vedtak]  
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